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Protokół nr LXXII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 25 stycznia 2024 r. 

w godzinach 1304 – 1409 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu; 

5) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad: 

a) LXX sesji Rady Gminy Inowłódz; 

b) LXXI sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Inowłódz. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej w Gminie Inowłódz na lata 2024-2028. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 dla Gminy Inowłódz. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków. 

11. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

14. Zamknięcie obrad LXXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu VIII kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Robert Pawłowski otworzył obrady LXXII sesji 

VIII kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz. Powitał również Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, 

pracowników Urzędu Gminy, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej 

transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych 

osobowych. 

Radna Pani Teresa Kupis przybyła na posiedzenie o godzinie 1305. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

14 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do dzisiejszego 

porządku obrad. 

Pani Renata Dąbrowicz Sekretarz Gminy Inowłódz poprosiła o wprowadzenie autopoprawką projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Inowłódz 

na lata 2023-2032. Pani Renata Dąbrowicz poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach. 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie LXXII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad: 

a) LXX sesji Rady Gminy Inowłódz; 

b) LXXI sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Inowłódz. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej w Gminie Inowłódz na lata 2024-2028. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 dla Gminy Inowłódz. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Inowłódz na lata 2023-2032 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

15. Zamknięcie obrad LXXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad: 

a) LXX sesji Rady Gminy Inowłódz: 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady i radni otrzymali 

powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, czy są uwagi 

do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad LXX sesji Rady Gminy Inowłódz. 
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Protokół z obrad LXX sesji Rady Gminy Inowłódz został pozytywnie przyjęty przez 14 radnych. 

b) LXXI sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu: 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady i radni otrzymali 

powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, czy są uwagi 

do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad LXXI sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad LXXI sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 14 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Radę 

Gminy w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w każdy wtorek pełni dyżur w godzinach od 15:30 

do 17:00 w Urzędzie Miejskim (także dyżury telefoniczne). Pan Przewodniczący ponadto w okresie 

międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Radny Pan Arkadiusz Łon przybył na posiedzenie o godzinie 1312. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionej informacji. 

Radny Pan Marek Leszczyński powiedział, że w przeszłości proponował, aby zwrócić się do 

odpowiednich instytucji w celu zbadania jak przemysł kajakowy działa na środowisko Pilicy. 

Pan Burmistrz powiedział, że Pamięta tę rozmowę, oraz poinformował, że zostaną przygotowane 

precyzyjne odpowiedzi w tym zakresie.   

Do powyższych informacji radni nie mieli pytań. Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja 

Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Renata Dąbrowicz Sekretarz Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXII/466/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej w Gminie Inowłódz na lata                

2024-2028. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie zatwierdzenia i realizacji Gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony ofiar przemocy domowej w Gminie Inowłódz na 

lata 2024-2028. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXII/467/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 dla Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 dla Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXII/468/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXII/469/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Inowłódz na lata 2023-2032. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Inowłódz na lata 2023-2032. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXII/470/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXX sesji Rady 

Gminy Inowłódz została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 14 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Pani Jadwiga Warczyk Sołtys wsi Brzustów złożyła wniosek o zgłoszenie do powiatu 

Tomaszowskiego potrzeby remontu drogi między Brzustowem (za budynkiem OSP), 

a Antoniowem. 

Pan Przewodniczący poinformował radnych, że w związku ze złożonym wnioskiem przez Radnego 

Pana Marka Leszczyńskiego w sprawie spotkania z parlamentarzystami, do dnia 2 lutego 2024 r. 

radni mogą zgłaszać tematy oraz zagadnienia, jakie chcieliby na takim spotkaniu poruszyć. 

Pan Burmistrz poinformował, że w Gminie Inowłódz w dniu 4 stycznia 2024 r. urodziła się pierwsza w 

tym roku mieszkanka Gminy. Dodał, że w roku 2023 r. na terenie Gminy Inowłódz urodziło się 

17 dzieci, 9 dziewczynek i 8 chłopców. 

Pan Burmistrz powiedział parę słów odnośnie otoczenia kościółka św. Idziego w Inowłodzu. Aktualnie 

trwają dwie procedury. Jedna związana z uchwaleniem Planu Miejscowego Zagospodarowania 

Przestrzennego i ze względu na zmianę przepisów i zmian kadrowych w biurze Konserwatora Zabytków 

jest ona w zawieszeniu. Druga procedowana związana z wpisaniem tego terenu do Gminnego Rejestru 

Zabytków. Jest to najszybsza i najprostsza forma zapewnienia ochrony otoczeniu kościółka. 

Proponowane było objęcie mniejszego terenu, natomiast Pani Konserwator nie wyraziła na to zgody, 

sugerując, że należy objąć teren nieco szerszy, taki, jak kiedyś był proponowany w roku 2011. Do takiej 

próby Gmina przystąpiła informując wszystkich właścicieli działek, znajdujących się w terenie 

proponowanego obszaru o takich zamiarach. Jest ich 112, do 82 korespondencja dotarła wraz 

z potwierdzeniem odbioru, od 13 są zastrzeżenia i wnioski. 
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Ad. 15 

Zamknięcie obrad LXXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                            /-/   Robert Pawłowski 
 

 

 

 

Protokołowała: 

Patrycja Kęsy 


